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Uteblivet svar på medborgarförslag 

 

Det är av yttersta vikt att förvaltningen bemöter alla medborgarförslag och ger svar inom 

rimlig tid. I fallet med HV 2023/697 har ett medborgarförslag skickats från Hässelby-

Vällingby stadsdelsförvaltning, men trots två påminnelser från den förvaltningen har inget 

svar inkommit från Trafikkontoret. Detta är helt oacceptabelt. 

 

Vi kommenterar inte innehållet i själva förslaget, men principen är glasklar: förvaltningen 

måste visa respekt för de medborgare de är satta att arbeta för, oavsett vem som styr i 

Stadshuset. Alla som lämnar ett förslag har rätt till ett svar, och vi misstänker att denna 

tystnad kan vara ett tecken på att vänstermajoriteten har svårt att styra staden. Varför skulle 

annars svar utebli? 

 

Sverigedemokraterna accepterar inte denna tystnad. Om mer tid behövs för att utreda ett 

förslag, är det minsta man kan begära att förslagsställaren informeras om det och får en 

tydlig tidsram för när ett svar kan förväntas. När det datumet kommer, ska ett svar ges. 

 

Vi får inte glömma att hela kommunen, inklusive den politiska majoriteten, oppositionen och 

förvaltningen, har ett gemensamt ansvar inför invånarna. 

 

 

Mot bakgrund av detta föreslår vi: 

 
1. Att Trafikkontoret skyndsamt utreder medborgarförslaget HV 2023/697 och 

omgående lämnar ett svar till Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning, så att 
förslagsställaren kan få besked. 

 
2. Att Trafikkontoret granskar om det finns fler medborgarförslag som väntar på svar, 

utreder dessa skyndsamt och återkopplar till förslagsställarna. 
 

3. Att Trafikkontoret ser över och förbättrar sina rutiner för hantering av 
medborgarförslag, för att säkerställa att svar ges inom rimlig tid framöver. 
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